
 

       

Αθήνα,  14  Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

-Υποδομών & Μεταφορών 

-Παιδείας & θρησκευμάτων 

 

Θέμα: «Αγωνία για την έγκαιρη εφαρμογή της δίχρονης προσχολικής 

αγωγής στο Δήμο Ηρακλείου» 

 

Καθυστερήσεις και προβλήματα παρατηρούνται στην εφαρμογή της 

δίχρονης προσχολικής αγωγής στο Δήμο Ηρακλείου, καθώς αναμένεται η 

προμήθεια προκατασκευασμένων αιθουσών από την ΚΤΙΡΙΑΚΕΣ ΥΠΟΔΟΜΕΣ 

(ΚΤ.ΥΠ.) Α.Ε., ώστε να στεγαστούν τμήματα προσχολικής αγωγής σε όλο το 

Ηράκλειο.  

Με το ν.4521/2018, η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ θεσμοθέτησε 

τη δίχρονη υποχρεωτική προσχολική εκπαίδευση. Ειδικότερα, από το σχολικό 

έτος 2018-2019, άρχισε σε 184 δήμους της χώρας η υποχρεωτική φοίτηση των 

νηπίων ηλικίας  4 ετών (Κοινή Υπουργική Απόφαση 66981/Δ1/27-4-2018).   

Σε  βάθος τριετίας, δηλαδή μέχρι και τη σχολική χρονιά που ξεκινά το 

Σεπτέμβριο του 2020, η δίχρονη προσχολική εκπαίδευση γίνεται υποχρεωτική 

για το σύνολο των  δήμων της χώρας και εντάσσεται στο πλαίσιο της 10χρονης 

υποχρεωτικής ενιαίας εκπαίδευσης. Με αυτή την απόφαση η υποχρεωτική 

εκπαίδευση στην Ελλάδα επεκτάθηκε στα 11 χρόνια, από την ηλικία των 4 έως 

την ηλικία των 15 ετών. 

http://www.et.gr/idocs-nph/search/pdfViewerForm.html?args=5C7QrtC22wG3UHk-ZeQumndtvSoClrL84yO_9F7QSVsfP1Rf9veiteJInJ48_97uHrMts-zFzeyCiBSQOpYnTy36MacmUFCx2ppFvBej56Mmc8Qdb8ZfRJqZnsIAdk8Lv_e6czmhEembNmZCMxLMtcbS7SR0Pz-pyzs-ycPQrGdgKo5iAIK702z-Y1lq7J3O
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Για τη σχολική χρονιά 2020-2021, που είναι και η καταληκτική για την 

υπαγωγή των δήμων στη δίχρονη υποχρεωτική εκπαίδευση, ο δήμος 

Ηρακλείου δίνει αγώνα με τον χρόνο, για την έγκαιρη ένταξή του. 

Αν και από τον Οκτώβριο του 2019 υποβλήθηκε στο Υπουργείο Παιδείας 

ο σχεδιασμός του Δήμου, ο οποίος περιλαμβάνει 32 αίθουσες για την στέγαση 

των 550 και πλέον μαθητών στο Ηράκλειο, καθυστερεί η έγκαιρη προμήθεια 

των απαραίτητων αιθουσών διδασκαλίας, και ο δήμος ζητά την επίσπευση των 

διαδικασιών από τα αρμόδια Υπουργεία. 

Κατά την πρόσφατη επίσκεψη της Γ.Γ. του Υπουργείου Παιδείας στο 

Ηράκλειο και της συνάντησης που πραγματοποιήθηκε με τη δημοτική αρχή για 

την εύρεση λύσης, προτάθηκε ως λύση έκτακτης ανάγκης, η χρησιμοποίηση 

αποθηκευτικών χώρων, οι οποίοι βρίσκονται στα σχολικά κτίρια δημοτικών.  Οι 

περισσότερες από αυτές όμως, ήδη εξυπηρετούν λειτουργικές ανάγκες. 

 

Επειδή, η σχολική χρονιά ξεκινά σε λιγότερο από δύο μήνες. 

Επειδή, Δήμος, εκπαιδευτικοί αλλά κυρίως γονείς προνηπίων 

ανησυχούν για την έγκαιρη έναρξη του μέτρου στο Ηράκλειο. 

Επειδή, στην περίπτωση της επίλυσης του θέματος μεσούσης της 

σχολικής χρονιά θα δημιουργηθεί πρόβλημα και αναστάτωση στους 

οικογενειακούς προγραμματισμούς πολλών οικογενειών προνηπίων. 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η προμήθεια προκατασκευασμένων 

αιθουσών από την ΚΤ.ΥΠ. Α.Ε., προς το Δήμο Ηρακλείου; 

2. Υπάρχουν εναλλακτικές προτάσεις για την έγκαιρη επίλυση του 

προβλήματος από την πλευρά του Υπουργείου Παιδείας; 

 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές  

 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

https://www.ekriti.gr/kriti-irakleio/irakleio-poy-tha-topothetithoyn-oi-prokat-aithoyses-gia-ti-dihroni-prosholiki-agogi
https://www.ekriti.gr/kriti-irakleio/irakleio-poy-tha-topothetithoyn-oi-prokat-aithoyses-gia-ti-dihroni-prosholiki-agogi


 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Γκιόλας Ιωάννης 

 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

 

Μάρκου Κωνσταντίνος  

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μεϊκόπουλος  Αλέξανδρος 

 

Μουζάλας Ιωάννης 

 



Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

      Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Τζούφη Μερόπη 

 

Φίλης Νικόλαος 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος  

 

 




